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Z A P I S N I K 

 

sa 17. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo  održane u četvrtak 26. 

ožujka 2015. godine u Velikoj vijećnici Grada Poreča - Parenzo, Obala M. Tita 5/I,  s 

početkom rada u 18,00 sati. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća, Adriano Jakus,  otvorio je 17. sjednicu Gradskog vijeća 

Grada Poreča - Parenzo, te pozdravio Gradonačelnika i njegove zamjenike, vijećnike, 

pročelnike upravnih odjela, predstavnike proračunskih korisnika, predstavnike medija i ostale 

nazočne.  

 

Radi utvrđivanja kvoruma, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada, izvršio je 

prozivku vijećnika. 

 

 Predsjednik Vijeća utvrdio je da se pozivu na sjednicu odazvalo 16 od ukupno 17 

članova Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo i to: 1. Adriano Jakus, 2. Robert Velenik, 3. 

Luka Šergo, 4. Eugen Stanissa, 5. Fabrizio Picco, 6. Dean Pauletić, 7. Manuela Janko, 8. 

Danijela Banko Štokovac 9. Rodoljub Kosić, 10. Vladimir Sladonja, 11. Maurizio 

Zennaro, 12. Stevo Žufić, 13. Dolores Ghersinich, 14.Snježana Mekota, 15. Daniel 

Šaškin i  16. Mario Ritoša  
 

Odsutan:  Dražen Prgić. 

  

U radu sjednice sudjelovali su: Edi Štifanić, Gradonačelnik Grada Poreča - Parenzo, 

Nataša Basanić Čuš, zamjenica Gradonačelnika, Nadia Štifanić Dobrilović, zamjenica 

Gradonačelnika, Božo Jelovac, v.d. pročelnika Ureda Grada Poreča - Parenzo,  Marino 

Poropat, pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav, Damir Hrvatin, pročelnik 

Upravnog odjela za prostorno planiranje i zaštitu okoliša, Đulijano Petrović, pročelnik 

Upravnog odjela za upravljanje gradskom imovinom, Vesna Kordić, pročelnica Upravnog 

odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu,  Tatjana Matošević, 

pročelnica Upravnog odjela za proračun i gospodarstvo, Nataša Simonelli, pročelnica 

Upravnog odjela za prostorno planiranje i gradnju, Milan Laković, direktor Usluge Poreč 

d.o.o., Gordana Lalić, direktorica TD "Parentium" d.o.o., Divna Radola, ravnateljica DV 

"Radost" Poreč, Nataša Musizza, ravnateljica DV-Scuola dell' infanzia "Paperino" Poreč-

Parenzo, Sanja Radetić Fatorić, ravnateljica Pučkog otvorenog učilišta Poreč, Elena 

Uljančić Vekić, ravnateljica Zavičajnog muzeja poreštine-Museo del territorio parentino, 

Mario Laković, ravnatelj Doma za starije i nemoćne osobe Poreč, Vedrana Habereiter, viši 

stručni suradnik za odnose s javnošću i protokol, te predstavnici medija. 

 

Sjednicom je predsjedavao Adriano Jakus, predsjednik Gradskog vijeća Grada 

Poreča - Parenzo. 
 

 Zapisnik je vodila Anita Radešić, referent za poslove Gradonačelnika u Uredu Grada 

Poreča - Parenzo. 

 

 Predsjedavajući je predložio da se za rad sjednice utvrdi dnevni red u skladu s 

dostavljenim dopunjenim prijedlogom. 

 

Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na predloženi dnevni red, predsjedavajući je 

konstatirao da je za rad ove sjednice, jednoglasno, utvrđen sljedeći  
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D N E V N I  R E D 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča-Parenzo  

 

2. Vijećnička pitanja, odgovori i informacije  

 

3. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2014. godine 

 

4. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta 

Umjetničke škole Poreč 

 

5. Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Sporazum o razdruživanju između 

Pučkog otvorenog učilišta Poreč i Umjetničke škole Poreč 
 

6. Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih  funkcija 

osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2015. godini 

 

7. Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe Centra za 

zaštitu od požara Poreč u 2015. godini 

 

8. Odluka o izmjenama Odluke o plaći i naknadama  Gradonačelnika i njegovih 

zamjenika 

 

9. Odluka o izradi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja „Staro nogometno 

igralište“ u Poreču 

 

10. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja stambenog naselja Bolnica 

 

11. Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Kukci 

 

12. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2014. godinu 

 

13. Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2014. godinu 

 
14. Odluka o skraćenom postupku za prestanak udruge Lokalna akcijska grupa 

Poreštine i Odluka o pristupanju Grada Poreča-Parenzo Lokalnoj akcijskoj 

grupi Središnja Istra 

 

 

TOČKA 1. 

Verifikacija zapisnika sa 16. sjednice Gradskog vijeća 

 

 Predsjednik Vijeća je pozvao vijećnike da iznesu eventualna pitanja i primjedbe 

vezane za zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća, koji je dostavljen vijećnicima u prilogu 

poziva i materijala za sjednicu.  

 

 Budući da vijećnici nisu imali primjedaba na dostavljeni zapisnik, povodom prijedloga 

predsjedavajućeg, jednoglasno je donijet sljedeći  
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Z A K L J U Č A K 

 

 Verificira se zapisnik sa 16.  sjednice Gradskog vijeća Grada Poreča - Parenzo, 

održane 05. veljače 2015. godine. 

 

 

TOČKA 2. 

Vijećnička pitanja, odgovori i informacije 

 

 1. Dean Pauletić, postavio je dva pitanja: 

 

 "1. Pratili smo krajem prošle godine, te smo se i osobno uključili u kupnju i prodaju 

božićne lutrije Društva invalida Poreč, a Grad je amandmanom Gradonačelnika osigurao i 

dio sredstava za nabavku specijaliziranog vozila za to Društvo. Zanima me u kojoj je fazi 

nabavka vozila i hoće li Grad osigurati razliku, te kada se vozilo može očekivati? 

 

 2. Posljednjih dana smo putem medija pratili izjavu Gradonačelnika o nabavi 

automatskih vanjskih defibrilatora za Poreč, pa molim informaciju o čemu se radi, kada se 

planira nabava, na koji način i tko će financirati?". 

 

 Osim postavljenih pitanja ukazao je i na problematiku onečišćavanja javnih površina 

(dječjih igrališta i dr.) izmetima pasa koje vlasnici pasa ne uklanjaju, što nije nimalo 

higijenski i ne priliči našem turističkom gradu, te je tu temu predložio predsjedniku Vijeća i 

vijećnicima kao temu za razmišljanje s ciljem rješavanja tog problema i poboljšanja čistoće i 

higijene javnih i drugih površina na području grada. 

 

 Zamjenica gradonačelnika Nataša Basanić Čuš odgovarajući na prvo pitanje, 

naglasila je da su Grad Poreč i Društvo invalida Poreč neprestano u kontaktu vezano za 

nabavku potrebnog vozila, a kroz provedenu akciju prikupljena su značajna sredstva, s čime je 

javnost upoznata putem informacija koje je Društvo dalo kroz medije. Pregovori o nabavi 

vozila su u tijeku. Kompletnu razliku koju je ostalo za nadoknaditi za kombi vozilo 

prilagođeno u potpunosti za osobe s invaliditetom, snosit će Grad Poreč. Istaknula je da se 

Grad se uključio i kao posrednik prema većim tvrtkama sa područja grada, tako da se očekuju 

i njihove donacije. Očekuje se da će nabavka biti realizirana u drugom dijelu godine, budući 

da u takva prilagođena vozila treba, nakon njihovog naručivanja, ugraditi svu dodatnu 

opremu. 

 Što se tiče automatskih vanjskih defibrilatora rekla je kako su vijećnici imali priliku 

pročitati u medijima da je Gradonačelnik prilikom potpisivanja posljednjih ugovora za rad 

Hitne medicinske pomoći u ljetnim mjesecima izjavio da će se defibrilatori nabaviti u suradnji 

sa županijskim Zavodom za hitnu medicinu te gradskim Društvom Crvenog križa. Gradska 

društva Crvenog križa koja su zatražila licencu i imaju liječnike koji su također zatražili 

licence za edukatore, su referentni centri za edukaciju osoba koje će se moći koristiti tim 

defibrilatorima. Poreč je turistički centar tako da je, nakon uspostave adekvatnog i optimalnog 

standarda hitne medicinske pomoći, došao trenutak i za opremanje defibrilatorima. U suradnji 

sa strukom će se procijeniti koja su mjesta najfrekventnija i kakva se oprema treba nabaviti 

kako bi bila kompatibilna sa opremom koju koristi naša ispostava hitne medicine, a građani i 

Gradsko vijeće će o svemu biti informirani. To će biti još jedan dodatni standard u spašavanju 

i povećavanju šanse za spašavanje života. 

 Vezano za spomenutu inicijativu oko onečišćavanja površina psećim izmetom, 

naglasila kako se već nekoliko godina intenzivno radi na sprečavanju zoonoza, bolesti koje se 

sa izmeta životinja i na druge načine mogu prenijeti na ljude. U Gradskoj upravi je održano 
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niz predavanja vezano za problematiku galebova i kulturu držanja i čuvanja kućnih ljubimaca,  

a na frekventnijim mjestima u gradu građani su mogli podizati i letke u kojima su navedena 

upozorenja i upute za čuvanje kućnih ljubimaca, upravo vezano za uklanjanje njihovog izmeta 

sa javnih površina, a isto je tako kazano i na potrebu posebnog poštivanja onih površina na 

kojima je znakom zabrane označeno da na njima ne bi trebali biti psi i ostali kućni ljubimci. 

Naglasila je da, čak i ako neka površina nije označena znakom zabrane, naša nam opća 

kultura treba nalagati da dječja igrališta, parkovi u kojima se djeca igraju i sl. površine sigurno 

nisu mjesta na kojima se može tolerirati neodgovorno ponašanje vlasnika kućnih ljubimaca u 

pogledu njihova onečišćenja. Činjenica je da broj kućnih ljubimaca raste i da oni imaju vrlo 

značajnu ulogu i svrhu u rastu i razvoju djece i čitavih obitelji. Obratila se nazočnim 

predstavnicima medija sa zamolbom da sa ovog Vijeća prenesu apel kako je, upravo zbog 

porasta broja kućnih ljubimaca na urbanom prostoru, vrlo važno da njihovi vlasnici imaju 

jednu kulturu ophođenja na javnim prostorima.  

 

 2. Rodoljub Kosić prije postavljanja pitanja prokomentirao je dobiveni odgovor na 

njegovo pitanje vezano za gradilište preko puta rotora kraj trgovačkog centra "Kaufland". 

Rekao je kako je odgovor zaista stručno sročen ali nije pogodio ono što je on očekivao da će 

se njime dobiti. Njegovo je pitanje bilo da li će se na tom gradilištu nešto desiti budući da 

već duži vremenski period, od silnih najava, nema ničega, te je zbog toga sugerirao 

gradskim dužnosnicima da pokrenu određena pitanja prema vlasniku katastarske čestice s 

namjerom da se ona kvalitetnije ogradi jer se ona ipak nalazi na ulazu u Poreč i pruža vrlo 

ružan pogled na ulaz u naš grad. 

 Osvrnuo se i na pitanje na koje mu nije odgovoreno, pa se nada da će odgovor dobiti 

za sljedeće Vijeće, vezano za visinu kazni po osnovi donošenja odluka o izboru 

najpovoljnijih ponuditelja za europski projekt Poreč. 

 

 Postavio je dva pitanja:  

 

 " 1. Prvo pitanje je vezano za izgradnju Društvenog doma u naselju Kukci. 

Neposredno pred izbore za članove Vijeća MO-a Grada Poreča-Parenzo, dovršen je i otvoren 

za javnu uporabu Društveni dom u naselju Kukci. Sagrađen je u organizaciji Upravnog 

odjela za komunalni sustav i uz veliku materijalnu i radnu pomoć naših sugrađana-

poduzetnika. Objekt je vrlo skladne arhitekture  i lijepo se uklopio u okoliš zajedno sa ostalim 

sportsko-rekreativnim sadržajima u istom naselju. No ono što me muči je, dvojba, da li je 

objekt sagrađen unutar zacrtane građevinske linije naselja Kukci. Stoga i postavljam pitanje 

da li je Društveni dom u naselju Kukci sagrađen sukladno važećim prostorno-planskim 

dokumentima Grada Poreča-Parenzo? Ukoliko to nije tako, nameće mi se slijedeće pitanje, 

kako je uopće moguće ulaziti u gradnju ovakvih sadržaja mimo važeće prostorno planske 

dokumentacije, tko to dozvoljava i financira ovakve objekte? 

 Inače, mislim da će ovaj Društveni dom biti u budućnosti od velike koristi za sve ljude 

ovog kraja, pogotovo naselja Kukci. 

 

 2. Drugo pitanje je vezano za jednu priču koja se ovih dana dešava u javnosti, a 

vezana je za budućeg ravnatelja Pučkog otvorenog učilišta Poreč. Po gradu se već naveliko 

priča i prepričava, da se našeg uvaženog vijećnika Roberta Velenika priprema za funkciju 

ravnatelja, a znamo da natječaj još nije niti objavljen, pa, s obzirom da danas na dnevnom 

redu imamo pojedine točke koje su preduvjet za daljnje aktivnosti Učilišta, zanima me da li je 

ta informacija točna ili je to samo glasina puštena sa namjerom da obeshrabri one koji bi 

mogli biti potencijalno zainteresirani za obavljanje te funkcije? ". 
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 Gradonačelnik Edi Štifanić, odgovarajući na prvo pitanje vezano za izgradnju 

Društvenog doma u Kukcima, naglasio je kako je očigledno da gospodin Kosić aludira na to 

da je Grad u tom slučaju bespravni graditelj. Činjenica je da se Društveni dom Kukci počeo 

graditi na temelju želja mještana naselja Kukci i članova boćarskog kluba, a Grad se uključio 

u akciju tek nakon donošenja Zakona o legalizaciji i financirao izgradnju objekta do kraja.  

 Što se tiče pitanja o budućem ravnatelju ili ravnateljici Pučkog otvorenog učilišta, 

naglasio je kako vjeruje da će, po raspisanom natječaju, biti odabran najkvalitetniji 

kandidat. 

 

 3. Luka Šergo  postavio je dva pitanja: 

  

 " 1. U samom centru grada nalazi se zgrada koja je ovršena od strane jedne banke. 

Na zadnjem natječaju koji je bio u veljači nitko se nije javio. Sama zgrada nalazi se na 

atraktivnoj lokaciji, stoga bi me zanimalo da li će se Grad Poreč-Parenzo javiti na naredni 

natječaj, da li ima pravo prvokupa i da li namjerava kupiti istu ukoliko ima sredstava? 

 

 2. Poznato nam je da su u toku radovi u prizemlju muzeja, pa bih molio ravnateljicu 

da nas malo informira o njihovoj dinamici. " 

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić,  odgovarajući na prvo pitanje, potvrdio je da se radi o 

zgradi-palači Bečić u starogradskoj jezgri, poznatoj kako zgrada u kojoj je stotinjak mačaka. 

Naglasio je kako je točno da Grad ima pravo prvokupa, ali u Proračunu za 2015. godinu 

nažalost nema sredstava za kupnju te nekretnine, čija je početna vrijednost iznosila preko 13 

milijuna. 

 

 Na drugo pitanje vijećnika odgovorila je ravnateljica Zavičajnog muzeja poreštine-

Museo del territorio parentino Elena Uljančić Vekić. Iznijela je kako se već od studenog 

prošle godine provodi I. faza obnove palače Sinčić. Grad Poreč je osigurao sredstva u iznosu 

od 500.000,00 kuna a regija Veneto dala je 50.000 eura preko Udruge Coordinamento 

adriatico. Time su osigurana sredstva za prvu fazu konsolidacije temelja i rješavanje pitanja 

kapilarne vlage. Istraženo je 200-tinjak od ukupno 300 m2. Izvođači istraživanja spustili su 

se do kraja tzv. kulturnog sloja kako bi se to područje u potpunosti istražilo, s obzirom da se 

radi o palači u kojoj se valorizira kulturna baština našeg grada. Došlo se do iznimnih nalaza, 

pronađene su tri vrste mozaika od kojih je jedan trobojan a drugi dvobojan, nađena je 

povijest graditeljstva grada kroz koju je vidljiva cijela statigrafija arhitekture i to je  sada 

jedna izuzetna situacija jer niti jedan muzej u Istri nema arheološko nalazište u samoj zgradi. 

Time je stvorena prilika da se upravo u istoj prostoriji Muzeja prikaže razvoj grada kroz 

osmišljenih sedam tema, na način da se posjetitelji mogu spustiti do rimskog sloja. Na tom 

putu nađeni su grobni nalazi, grobni ukop koji će biti poslan u Zagreb u Institut radi 

istraživanja metodom C-14 kojom se utvrđuje razdoblje, spol, razlog smrti i dob smrti. 

Nađeni su brojni zanimljivi koštani predmeti, utvrđeno je da su određene prostorije 

doživljavale prenamjenu od stambenih do prostora radionica za izradu keramike. Utvrđeno je 

također kako srednji vijek polako napušta veliki rimski graditeljski pothvat i buši mozaike, 

tj. točno se slojevito vidi što se dešavalo u našem gradu tijekom povijesti. S obzirom na 

otkriveno, zajedno sa konzervatorima, stručnjacima arhitektima i inženjerima, zauzet je stav 

da bi sve to zaista trebalo predstaviti u budućem muzejskom postavu. U tom cilju, obratila 

nadležnima za osiguranjem većeg iznosa sredstava kojima bi se omogućila brža realizacija 

tih planova.  

Naglasila je također, da su za 10 mjesec, nakon turističke sezone, dobivena sredstva za II. 

fazu (regija Veneto i Grad Poreč), nakon čega slijede daljnje tri faze. Na kraju svog izlaganja 
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istaknula je kako se radi se o jednom kapitalnom projektu Grada Poreča-Parenzo i jednoj 

vizit karti grada, uz naglasak na važnost Zavičajnog muzeja za porečki turizam. 

 

 4. Stevo Žufić  postavio je dva pitanja: 

 

 " 1. Već dugo vremena govorimo i potičemo teme vezane za turističku sezonu, 

produženje turističke sezone kao i za potrebu da postignemo neko cjelogodišnje poslovanje. 

Međutim, imam osjećaj da se do sada na tom planu nije ništa desilo niti se ozbiljnije pokušalo 

nešto učiniti. Ima se osjećaj da je Turistička zajednica u nekoj samoizolaciji, a ni Grad kao ni 

njegove institucije nisu puno na tome učinile. U međuvremenu, dugo vremena čekamo da, 

makar u radnoj verziji, vidimo Strategiju razvoja gospodarstva, za koju znamo da se 

priprema. Zainteresirani smo da Strategiju konačno pogledamo, da damo svoje prijedloge, 

primjedbe i da utječemo da taj strateški dokument razvoja grada bude što je moguće bolje 

izrađen, pa postavljam pitanje, kada će vijećnici, a i građani, konačno imati priliku vidjeti 

Strategiju i o njoj raspravljati?  

 

 2. Pitanje se odnosi na uređenje plaže na Riveti između hotela Palazzo i Talijanske 

osnovne škole "B. Parentin". Kako često onuda prolazim, imao sam priliku vidjeti da je ta 

plaža u potpunosti uništena od valova, cijeli su betonski blokovi otrgnuti i odbačeni valovima, 

pa upućujem pitanje Upravnom odjelu za komunalni sustav da li će se poduzeti mjere da se i 

ta plaža uredi kako se uređuju i drugi dijelovi grada? "  

 

 Na prvo pitanje vijećnika odgovorila je pročelnica Upravnog odjela za proračun i 

gospodarstvo Tatjana Matošević. Naglasila je da je proces izrade Strategije doveden do 

samog kraja. Posljednjih mjeseci rađeno je na opisima projekata, tako da u ovom trenutku 

postoje gotovi strateški ciljevi, prioriteti, mjere i projekti unutar  svake mjere. Materijal je 

poslan na razmatranje Radnoj skupini, koja će se sastati odmah nakon uskršnjih blagdana.  

Nakon ugrađivanja eventualnih sugestija članova te Radne skupine, materijal će biti 

prezentiran javnosti, a nakon primitka, razmatranja i ugradnje prijedloga, primjedaba i 

sugestija, isti će se prezentirati ovom Gradskom vijeću. Procjenjuje se da bi Strategija mogla 

biti dovršena krajem svibnja ili u lipnju, što će biti usklađeno i sa donošenjem Županijske 

strategije razvoja. 

 

 Na drugo pitanje odgovorio je pročelnik Upravnog odjela za komunalni sustav Marino 

Poropat. Naglasio je da je Grad Poreč već u nekoliko navrata sanirao gradsku šetnicu na 

navedenom potezu, međutim, pokazalo se da je zbog siline valova i maritimnih okolnosti na 

tom području potrebno izvršiti veću sanaciju sa većim obuhvatom rekonstrukcije. Trenutno su 

u tijeku dogovori sa konzervatorima vezano za izgled i vrstu betonskih podloga i opločnika, 

nakon čega će se krenuti u jednu veću investiciju u cilju kvalitetne sanacije tog dijela šetnice. 

 

 5. Robert Velenik postavio je jedno pitanje: 

 

 " U više tiskanih medija objavljena je informacija o početku radova na sustavu 

odvodnje grada Poreča. S tim u vezi obratilo mi se više Porečana sa upitom o utjecaju radova 

na turističku sezonu. Pitanje upućujem gospodinu Milanu Lakoviću. Kako se mnogi Porečani 

i Porečanke bave iznajmljivanjem kuća i apartmana turistima, hoće li sve kuće i apartmani 

imati slobodan kolni pristup (pristup automobilima), te hoće li se tijekom izvođenja radova 

voditi računa o turističkoj sezoni i iznajmljivačima? Znamo da jako puno naših građana živi 

od turizma i očekuje dolazak gostiju, tako da svakako moramo biti oprezni po tom pitanju." 
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 S obzirom da se pitanjem koje je postavio vijećnik Rodoljub Kosić smatra osobno 

prozvanim, izrazio je žaljenje da gospodin Kosić koristi ovu govornicu kako bi uznemiravao 

djelatnike Doma obrtnika čiji je on direktor, a isto tako i 1500 obrtnika-članova Udruženja 

obrtnika čiji je tajnik. Siguran je da će javnost vezano za tu temu pravovremeno biti upoznata 

od strane nadležnih tijela. Obratio se gospodinu Kosiću sa opaskom da, ako se već govori o 

pričama u kuloarima, isto se tako u kuloarima priča kako se svojevremeno takmičio za 

gradonačelnika Poreča, a da je već tada imao sigurno radno mjesto u Rijeci. 

 

 Odgovor na postavljeno pitanje dao je direktor "Odvodnje Poreč" d.o.o. Milan 

Laković. Istaknuo je kako sa zadovoljstvom može reći da je, nakon dugih pripremnih radnji 

koje su prethodile početku radova na realizaciji projekta, nedavno započeto s izvođenjem 

radova na rekonstrukciji postojećeg i izgradnji novog kanalizacijskog sustava. Činjenica je da 

će tijekom realizacije projekta komoditet građana na područjima izvođenja radova biti 

određeno vrijeme narušen, s toga je i ovom prilikom apelirao na građane za maksimalno 

strpljenje, istaknuvši da će investitor zajedno sa stručnom službom nadzora i izvođačima 

nastojati učiniti sve da se na najfrekventnijim lokacijama na kojima je planirana izgradnja 

nove mreže ne izvode radovi tijekom mjeseca srpnja i kolovoza koji su tijekom turističke 

sezone najposjećeniji, već da se tijekom tih mjeseci rade radovi na glavnim kolektorima kako 

bi se što manje koristile prometnice i narušavao mir građana i turista. Svakako će se truditi da 

se otvoreni kanali zatvore odmah nakon polaganja potrebnih cijevi i šahtova, kako bi situacija 

u zonama radova bila što kvalitetnija. Riječ je o velikom i obimnom projektu, koji će našem 

području donijeti 80-tak km rekonstruirane i nove kanalizacije, a radi sagledavanja  obima 

radova, iznio je kako trenutno na području grada postoji ukupno 160 km kanalizacije. Cilj 

investitora je da se svi radovi završe do sljedeće turističke sezone. 

 

 6. Snježana Mekota izrazila je nezadovoljstvo na dobiveni odgovor na pitanje koje je 

postavila vezano za poslovni prostor u Eufrazijevoj ulici, budući da iz njega nije mogla 

zaključiti da li je na natječaju prošao najpovoljniji ponuđač, a osim toga, nije joj jasno zašto 

tako dugo vremena nije sanirano oštećenje na tuđoj imovini? Naglasila je kako joj nije 

namjera zbog toga oduzimati vrijeme vijećničkog sata, već će sve odgovore i dodatne 

informacije zatražiti direktno u nadležnom upravnom odjelu.  

 

 Postavila je dva pitanja: 

 

 "1. Zamolili su me registrirani privatni iznajmljivači iz centra grada da pokušamo 

riješiti njihov problem. Naime, nakon proširenja zona naplate parkiranja, oni su u problemu, 

jer bi njihovi gosti trebali plaćati parkiranje po satu što znatno poskupljuje uslugu. Predlažu 

da se iznajmljivačima naplati neki paušal po stambenoj jedinici i da dobiju karticu za veliko 

parkiralište koju bi davali gostima. Razgovarala sam o tome s dogradonačelnikom Lorisom 

Peršurić, pa me zanima da li je nađeno neko rješenje?  

 

 2. Početkom mjeseca (03.03.2015.) pročitala sam da se u Fažani započelo s 

deratizacijom i uništavanjem ličinka komaraca u leglima. Prošle godine je bilo puno 

primjedaba naših građana na povećani broja komaraca i vrlo je važno započeti s 

uništavanjem ličinki na vrijeme, pa me zanima kada se s time planira započeti kod nas?" 

 

  

  (prvo pitanje vijećnice je, kao inicijativa, upućeno Upravnom odjelu za komunalni 

sustav, dopisom KLASA: 011-01/15-01/33, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 
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 Na drugo pitanje odgovorio je pročelnik Marino Poropat, naglasivši da je Hrvatski 

zavod za javno zdravstvo Istarske županije prije 15-tak dana donio Program za provođenje 

mjera dezinfekcije, dezinsekcije i deratizacije (DDD), i dostavio ga Gradonačelniku na 

usvajanje. Gradonačelnik je usvojio navedeni Program mjera, te je time omogućeno 

pokretanje postupka nabave za odabir najpovoljnijeg ponuđača, odnosno izvođača radova koji 

će te mjere sprovesti na području našeg grada. Naglasio je kako se nije moglo ići u tu 

proceduru prije donošenja spomenutog Programa mjera od strane Hrvatskog zavoda za javno 

zdravstvo u Puli, kojeg se svi gradovi, odnosno JLS moraju pridržavati.  
 

 Na upit Snježane Mekota kako je onda općina Fažana mogla još početkom ožujka 

započeti s tim aktivnostima, pročelnik je odgovorio kako takav njihov postupak sigurno nije 

bio legalan.  

 

 7. Dolores Ghersinich napomenula je da će postaviti samo jedno pitanje, budući da je 

vezano za nabavku vozila za Društvo invalida odgovoreno kroz pitanje koje je postavio 

gospodin Pauletić. Izrazila je osobno zadovoljstvo da su svi vijećnici bili učesnici te hvale 

vrijedne akcije i da je Grad Poreč smogao snage za osiguranje dodatnih sredstava koja su 

nedostajala za kupnju tog vozila. 

 

 Postavila je sljedeće pitanje: 

 

 "Pitanje postavljam pročelniku UO za komunalni sustav Marinu Poropatu. Jedna naša 

sugrađanka iz Filipina obratila mi se sa sljedećim pitanjem:  

      U ljeto 2014. godine u naselju Filipini sprovedena je plinofikacija naselja što je 

samo po sebi odlična stvar. Međutim, na mrežu su se mogli priključiti samo stanovnici čije su 

kuće tik uz cestu, a mi ostali nismo imali tu mogućnost.  

PITANJE: 

 a) zašto se nisu mogli priključiti i ostali stanovnici naselja?  

 b) da li će biti širenja mreže po naselju i kada?  

 c) da li ćemo u tom slučaju (ukoliko dođe do širenja mreže) morati i  

     financijski učestvovati, što bi nas stavilo u neravnopravan položaj u  

     odnosu na stanovnike uz glavnu cestu? " 

 

 Predsjedavajući je naglasio da se odgovor na postavljeno pitanje treba zatražiti od 

nadležnog koncesionara - Plinare d.o.o. Pula.  

  

 (pitanje vijećnice upućeno je Plinari d.o.o. Pula, dopisom KLASA: 011-01/15-01/35, 

URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 8. Daniel Šaškin iznio je primjedbe vezano za davanje odgovora na neka njegova 

vijećnička pitanja. Pred gotovo godinu dana postavio je pitanje vezano za semafor kod 

vodotornja, koji,  po njegovom mišljenju, nema odgovarajući način rada i ugrožava sudionike 

u prometu koji iz pravca autobusnog kolodvora skreću ulijevo prema nadvožnjaku. Odgovor 

na to pitanje nije nikada dobio, a stanje je i dalje nepromijenjeno te postoji mogućnost da se 

nekome nešto dogodi, pa je zamolio nadležne da se posveti pozornost tom problemu.  

 

 Predsjedavajući je podsjetio vijećnika da je na to pitanje bilo odgovoreno na samoj 

sjednici, a da sve potrebne mjere po tom pitanju poduzima zamjenik gradonačelnika u skladu 

sa svojim nadležnostima. 
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 U nastavku osvrta na dobivene odgovore, Daniel Šaškin je istaknuo da je u odgovoru 

vezano za problematiku postojanja školske kantine, navedeno kako postoje pravni preduvjeti 

koje trebaju riješiti dvije srednje škole da bi se taj prostor mogao koristiti. Odgovor smatra 

nepotpunim jer je u svom pitanju ukazao na problem nepostojanja kantine i već dugo godina 

nezdravi način prehrane srednjoškolaca, te se nada se da je Grad Poreč već poduzeo neke 

pripremne radnje da se, u trenutku kad se riješi ta pravna zavrzlama, problem kantine konačno 

riješi. Isto tako mu iz odgovora nije jasno da li se u praktikumu Srednje ugostiteljske škole  

predviđa i kantina za obje srednje škole.  

 Osim spomenutog, podsjetio je i na realizaciju njegove inicijative sa jednog od prošlih 

Vijeća vezano za organiziranje tematske sjednice o turizmu. 

 

 

 9. Maurizio Zennaro, zahvalio se pročelnici Vesni Kordić na dobivenim odgovorima 

na njegova vijećnička pitanja postavljena na sjednici Vijeća održanoj 05.02.2015. godine, ali 

je ujedno zamolio i za odgovore na pet zahtjeva koje je uputio nadležnoj gradskoj službi, 

sukladno odredbama Zakona o pravu na pristup informacijama. Odgovore na te zahtjeve još 

uvijek nije dobio iako je prošao zakonski rok od 15 dana.  

 Komentirajući dobivene odgovore  naglasio je kako je kroz odgovor na prvo pitanje o 

kriterijima za dodjelu sredstava za rad udruga došao do informacije o postojanju Pravilnika o 

uvjetima i postupku za dodjelu tih sredstava. Pravilnik je zaista dobro razrađen sa 

preduvjetima koje udruge moraju poštivati da bi bile uvrštene u program javnih potreba u 

kulturi. Po tom Pravilniku postoji jedna točno propisana procedura, koja po njegovom 

mišljenju nije ispoštovana. Naime, točka 8. tog Pravilnika propisuje da se dodjela sredstava 

određuje na tri razine. Najprije se osniva jedna nezavisna komisija (za koju još uvijek nije 

dobio podatke o njenom sastavu), zatim se na drugoj razini procjenjuje kvaliteta projekta, 

odnosno prijava, a na trećoj se razini upućuje prijedlog odborima kao radnim tijelima 

gradonačelnika. Budući da je osobno član Odbora za obrazovanje, sport i kulturu, istaknuo je 

kako nikada nisu dobili prijedlog programa javnih potreba u kulturi i nikad nije putem odbora 

donijet prijedlog odluke koja se zatim upućuje gradonačelniku na procjenu i dalje Gradskom 

vijeću na prihvaćanje. S obzirom na to, smatra da su učinjeni ozbiljni propusti u proceduri, a 

osim toga smatra da bi spomenuti Pravilnik trebalo doraditi s određenim kriterijima na 

nacionalnom nivou, pogotovo što se tiče financiranja udruga nacionalnih manjina, kojima bi 

se ispunila četiri preduvjeta: broj članova udruga, koliko je tih članova uključeno u rad 

udruga, dužina postojanja udruga, te predloženi program. 

 Komentirajući odgovor na treće pitanje, smatra kako bi se pročelnica, prije davanja 

bilo kakvog odgovora, prethodno trebala informirati, jer, po prijedlogu proračuna za 2014. 

godinu, Društvu invalida je skinuto 20.000 kuna, što je točno navedeno na strani 64. 

prijedloga Proračuna, tako da je tom Društvu dodijeljeno ukupno 95.000 kuna. Nije dakle 

slučajno da je Klub vijećnika NL Rodoljuba Kosića, prilikom predlaganja proračuna, 

amandmanima tražio da se taj iznos vrati i to upravo zbog toga što se radi o posebno ranjivoj 

skupini, kao što se navodi i u samom odgovoru, tako da ta informacija ne stoji i nije istinita. 

 Što se tiče drugog pitanja postavljenog na toj sjednici Vijeća, nije točno da je odgovor 

na isto dobio na istoj sjednici, jer dogradonačelnica tom prilikom nije rekla što namjerava 

napraviti da bi ispravila nepravdu i nije rekla da li je protestirala ili prigovorila, već je samo 

rekla da se neka druga sredstva planiraju za potrebe rada Zajednice talijana, ali to nije bio 

odgovor kojeg je očekivao. 

 

 Božo Jelovac, potvrdio je da je gospodin Zennaro podnio zahtjev za 10-tak pitanja 

službi Ureda Grada, koja postupa po odredbama Zakona o pravu na pristup informacijama. 

Pojasnio je kako navedeni Zakon služi da svatko tko nema drugdje osigurano pravo na pristup 

informacijama, može kod javno-pravnih tijela, a to je i Grad, tražiti informacije. Vijećnici 
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imaju reguliran način i pravo na dostupnost informacijama kroz odredbe Pravilnika o radu 

Gradskog vijeća, a i samim zakonskim odredbama je rečeno da, ukoliko je drugačije osiguran 

pristup informacijama, nije potrebno koristiti taj Zakon. Naglasio je kako je to pravo daleko 

bolje regulirano Poslovnikom nego Zakonom, tako da svaki vijećnik može odgovor na svoja 

pitanja dobiti u puno kraćem roku, a osim toga, može se obratiti direktno pročelnicima 

upravnih odjela.  

 Što se tiče odgovora na spomenuta pitanja gospodina vijećnika, naglasio je da je 

nadležna služba postupila na način da su, u skladu s Poslovnikom, ta pitanja upućena 

nadležnim pročelnicima s uputom da hitno, najkasnije u roku od tri dana, dostave vijećniku 

odgovore. Na taj način izbjegnuto je formaliziranje komunikacije vijećnika sa gradskom 

upravom, budući da je Poslovnikom predviđeno kako se operativno dolazi do podataka 

potrebnih za neposredan rad. 

Znači, u tom se slučaju ne radi se o vijećničkim pitanjima već o podacima koji se pribavljaju 

za redovan rad vijećnika. Služba je točno postupila i vijećniku je, putem pročelnika nadležnih 

upravnih odjela, osigurala tražene podatke. 

 

 Maurizio Zennaro, komentirajući odgovor, naglasio je kako je nakon 22.12.2014. 

godine, kada je uputio zahtjev za pristup informacijama, do današnjeg dana, bez obzira što je 

vijećnik, dobio samo tri odgovora, te se ujedno zahvalio pročelnici na profesionalnom 

postupanju. Međutim, odgovore na druga pitanja nije dobio, zato ga zanima, ako je takav 

odnos prema vijećnicima, kakav je onda odnos prema građanima prilikom dostave zahtjeva za 

pristup informacijama? Ne slaže se s tumačenjem da se nekome, ako je vijećnik, isključuje 

mogućnost korištenja zakona, jer zakon pruža pravni okvir. Nije primijetio da se u gradskoj 

upravi radi toliko ekspeditivno i u roku od tri dana odgovara na postavljena pitanja. Upravo je 

iz tog razloga koristio Zakon o pravu na pristup informacijama, naglasivši kako će ga i dalje 

koristiti, jer je to njegovo zakonsko pravo i u tome ga nitko ne može spriječiti. 

 

Pročelnica Vesna Kordić, osvrnuvši se na prethodni komentar vijećnika, podsjetila je 

da je gospodin Zennaro, vijećničko pitanje vezano za kriterije, odnosno metodološki pristup 

koji izvršna vlast primjenjuje prilikom predlaganja financijskih sredstava za aktivnosti 

porečkih udruga, postavio na sjednici Vijeća održanoj 05.02.2015. godine. Pisani odgovor 

Upravnog odjela za društvene djelatnosti, socijalnu skrb i zdravstvenu zaštitu dostavljen je 

vijećnicima u prilogu poziva na ovu sjednicu. U istom se navodi da se postupak vodi 

temeljem Pravilnika o uvjetima i postupku za dodjelu sredstava, kojeg Grad Poreč ima, za 

razliku od mnogih JLS koje ga uopće nemaju. Radi uvrštenja u Programe javnih potreba u 

društvenim djelatnostima, sredinom mjeseca srpnja pa do sredine kolovoza objavljen je Poziv 

za prijavu programa i projekata namijenjenih zadovoljavanju javnih potreba iz područja 

kulture i ostalih društvenih djelatnosti. Navedenim Pravilnikom su definirani prioriteti i 

kriteriji, a prijavljene projekte i programe procjenjivali su nezavisni stručni procjenjivači  s 

područja Istarske županije. NJihova imena nisu navedena u odgovoru na vijećničko pitanje 

već u odgovoru na pitanje koje je vijećnik postavio kroz zahtjev za pristup informacijama. Taj 

je odgovor vijećniku upućen na kućnu adresu pred otprilike tjedan dana. 

Na upit vijećnika Zennara o načinu na koji mu je upućen odgovor, pročelnica je 

potvrdila kako mu je odgovor upućen na kućnu adresu uz povratnicu koja još nije vraćena, što 

potvrđuje činjenicu da pošiljka s odgovorom nije preuzeta.  

U nastavku obrazlaganja naglasila je da su procjenjivači, po obavljenoj procjeni, svoja 

mišljenja, ocjene i preporuke dostavili Upravnom odjelu za društvene djelatnosti, socijalnu 

skrb i zdravstvenu zaštitu, koji je sa istima upoznao nadležno radno tijelo Gradonačelnika - 

Odbor za obrazovanje, sport i kulturu, kojeg je član i gospodin Zennaro. Odbor je održao 

sjednicu 13.11.2014. godine, na kojoj gospodin Zennaro nije bio nazočan, uz prethodno 

opravdanje izostanka. Odbor je na toj sjednici imao uvid u tabelu prijavljenih projekata, 
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zatraženih i predloženih iznosa kao i iznosa koje je Odbor predložio za daljnji postupak 

planiranja izrade programa javnih potreba u kulturi. 

Što se tiče pitanja i odgovora vezano za Društvo invalida Poreč, naglasila je da se 

sredstva za djelatnost Društva nisu mijenjala ni 2013., ni 2014. kao ni 2015. godine. 

Navedeno povećanje od 15.000,00 kuna odnosi se na sredstva namijenjena za nabavu vozila, 

a 2013. godine su bila povećana zbog donacije. Naime, te je godine tijekom turističke fešte 

"Poreč 24 sata", slastičarna "La riva" organizirala prodaju kolača kojom je ostvaren određeni 

prihod i doniran Društvu invalida. Iz tog su se razloga, rebalansom Proračuna, sredstva za 

Društvo invalida krajem godine povećala. Znači, to nisu bila sredstva koje je predložio 

Upravni odjel ili Proračun, već su sredstva stečena donacijom, tako da je  Proračun trebalo 

uskladiti sa prihodima. To znači da se sredstva za redovnu djelatnost i realizaciju programa i 

projekata Društva, unatrag tri godine nisu mijenjala, odnosno, nisu se smanjivala ni 

povećavala. 

 

Maurizio Zennaro, zatražio je ispravak netočnog navoda. Osvrnuo se na izlaganje 

pročelnice uz opasku kako se iz istog doznalo da su, zahvaljujući kolačima, Društvu invalida 

smanjena sredstva za 20.000,00 kuna. Ponovio je kako je na str. 64. Proračuna za 2013. 

godinu navedeno da je za Društvo invalida bio osiguran iznos od 115.000,00 kuna, dok je u 

Proračunu za 2014. godinu taj iznos smanjen na 95.000,00 kuna. Smatra da sredstva 

prikupljena kroz donacije ne mogu biti razlog za smanjenje proračunskih sredstava. 

Što se tiče kriterija za dodjelu sredstava udrugama, najprije je napomenuo je da je 

sjednica Odbora za obrazovanje, sport i kulturu, bila sazvana za 13.11.2014. u 12,00 sati, što 

znači u vremenu kada ljudi rade, pa se upravo iz tog razloga nije odazvao.  Zatražio je 

promjenu termina, tako da je sjednica održana 02.12.2014. kojom prilikom je zatražio da se u 

dnevni red uvrsti i program javnih potreba u kulturi. Što se kriterija tiče, ponovio je kako u 

periodu od protekle dvije godine, na Odboru nisu nikada raspravljali kome će dodjeljivati 

sredstva, što je prema čl. 8. Pravilnika i pravo i dužnost tog radnog tijela. 

 

Zamjenica gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović, obrazložila je zbog čega je 

sjednica Odbora, čiji je član i gospodin Zennaro, bila sazvana za dan 13.11.2014. u 11,00 sati, 

naglasivši da je ista sazvana praktički "od danas za sutra" zbog situacije koja je nastala radi 

čekanja na smjernice Vlade RH za izradu proračuna jedinica lokalne samouprave, o čemu je 

mail-om obavijestila gospodina Zennara prilikom njegovog protestiranja. Na sjednici Odbora 

od 02.12.2014. dogovoreno je da će se sve buduće sjednice tog radnog tijela održavati 

utorkom poslije 16,00 sati. 

 

10. Eugen Stanissa postavio je dva pitanja: 

"1. U Proračunu Grada Poreča-Parenzo planirana su sredstva za realizaciju 

kapitalnog projekta-kružno raskrižje Finida u iznosu od 200.000,00 kuna. Kad se planira 

napraviti? 

2. Kako je problematika odlaganja otpada i eko zona sve učestalija i kako 

predstavnici Mjesnog odbora "Mate Balota" imaju sve više upita koji su direktno vezani uz 

spomenutu problematiku, molim vas odgovor na pitanje do koje se faze došlo sa ispravnim 

odlaganjem otpada u okviru tog mjesnog odbora. Također, molim za pojašnjenje oko par 

stavki vezanih uz tu problematiku i to oko: 

- sustava dodjeljivanja kanti za smeće pojedinom objektu (stambeni-zgrada,kuća, stan 

ili poslovni), 

- postavljanja kanti na igralište na igralište umjesto ispred zgrade. Smatram da bi 

kante za smeće bile svrsishodnije ispred zgrade nego na prostoru dječjih igrališta, 

- načina obilježavanja pravila selektiranja otpada, 

- načina upućivanja na mogućnost kupnje vreća za zeleni otpad, 



14 

 

- mogućnost da se za vrijeme eko akcije prikupljanja krupnog otpada, organizirati i 

kontejner za zeleni otpad." 

 

Na prvo pitanje odgovorio je pročelnik Marino Poropat iznijevši da je u Proračunu 

Grada Poreča-Parenzo za 2015. godinu predviđeno 200.000,00 kuna za realizaciju projekta 

montažnog kružnog toka Finida, koji se nalazi zapadno od postojećeg rotora na ulazu u 

stambeno naselje Finida na spoju odvojka sa tok kružnog toka i Creske ulice. U tijeku je 

postupak bagatelne nabave nakon čega će biti donesena odluka o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja. Radovi bi prema planu trebali biti gotovi do početka prosinca. Na tom je dijelu 

predviđeno proširenje i asfaltiranje prometnice, asfaltiranje spoja između ta dva rotora, 

pješačka komunikacija od jednog do drugog rotora zajedno sa pješačkom komunikacijom koja 

vodi prema Creskoj ulici, te razmještaj nove i postojeće javne rasvjete radi adekvatnog 

osvjetljenja novog rotora.  

 

Na sugestiju direktora KP "Usluga Poreč" d.o.o. Milana Lakovića, predsjedavajući je 

konstatirao da će na drugo pitanje biti odgovoreno pisanim putem. 

 

  (drugo pitanje upućeno je KP "USLUGA POREČ" d.o.o. , dopisom KLASA: 011-

01/15-01/38, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 11. Danijela Banko Štokovac, postavila je dva pitanja: 

 " 1. Dobila sam informaciju da je Grad Poreč-Parenzo pismeno obaviješten od strane 

ravnateljice Talijanske osnovne škole "Bernardo Parentin" o namjeri ravnatelja Talijanske 

osnovne škole iz Novigrada da djeca koja sada završavaju talijanski dječji vrtić Paperino u 

Taru postanu sljedeće školske godine učenici prvog razreda Talijanske osnovne škole u 

Novigradu, a ne škole "Bernardo Parentin" u Poreču, pa me zanima koji je stav Grada po 

tom pitanju? 

 

 2. Posljednjih dana obraćaju mi se građani koji su dobili uplatnice za komunalnu 

naknadu za ovu godinu. Iznosi na uplatnicama nisu jednaki za sva četiri kvartala, a ima 

slučajeva da su primili samo dvije ili tri uplatnice, a ne četiri za cijelu godinu, pa bih molila 

objašnjenje s tim u vezi." 

 

  

 Zamjenica Gradonačelnika Nadia Štifanić Dobrilović odgovarajući na prvo pitanje 

naglasila je kako je točno da je od ravnateljice Talijanske osnovne škole "Bernardo Parentin" 

dobivena pismena obavijest kojom je izvijestila Grad Poreč-Parenzo, kao osnivača Škole, da 

ju je ravnatelj novigradske Talijanske osnovne škole, inače vijećnik ovog Gradskog vijeća, 

obavijestio o namjeri da djeca koja sada pohađaju Područni dječji vrtić "Paperino" u Taru, 

sljedeće školske godine upišu prvi razred u toj novigradskoj školi, zbog malog broja djece. 

Grad Poreč-Parenzo i Talijanska osnovna škola "Bernardo Parentin" osuđuju tu namjeru, 

naglasivši kako je apsurdno u ovom slučaju govoriti o nečemu što bi se moglo definirati kao 

solidarnost. Osim toga, 2012. godine je Ministarstvo odgoja i obrazovanja na svojim 

stranicama objavilo dokument mreže škola, koji točno definira upisna područja za osnovne  

škole i druge ustanove u sustavu obrazovanja. Kako je Osnovna škola "Bernardo Parentin" 

jedina osnovna škola na talijanskom jeziku na ovom području, ima pravo i obvezu da, osim 

upisivanja djece sa prebivalištem na području Grada Poreča-Parenzo, upisuje i djecu sa 

područja bivših općina Poreštine.  

 

 Pročelnica Tatjana Matošević odgovarajući na drugo pitanje kako se u Upravnom 

odjelu za proračun i gospodarstvo gotovo svakodnevno primaju upiti građana sa istim ili 
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sličnim pitanjima. Dakle, od prošle se godine započelo sa slanjem uplatnica za komunalnu 

naknadu za cijelu godinu u jednoj kuverti. Za razliku od prošle godine, ove su godine na 

uplatnicama iskazani i eventualni dugovi i preplate. U skladu s time je dug kojeg građani 

imaju na dan 31.12., iskazan na prvoj uplatnici uz ratu za prvi kvartal, a sam iznos duga je 

upisan na dnu uplatnice. U slučaju preplate, obveza za komunalnu naknadu se smanjila, pa su 

ti građani dobili prvu ratu u smanjenom iznosu, odnosno, oni koji su imali preplatu u visini 

rata za dva ili tri kvartala, dobili su manji broj uplatnica. Rokovi dospijeća plaćanja ostali su 

nepromijenjeni.  

 

 Maurizio Zennaro, vezano za prvo pitanje vijećnice, potvrdio je da kao namjerava 

pokrenuti postupak stvaranja zajedničkog upisnog područja gdje će djeca, odnosno roditelji 

djece iz Područnog DV "Paperino" iz Tara, imati mogućnost biranja škole za svoju djecu, to 

znači ili Talijansku osnovnu školu u Poreču ili Talijansku osnovnu školu u Novigradu. To 

zakonski okvir dozvoljava i žao mu je što dogradonačelnica nije dovoljno upoznata sa 

mogućnostima koje zakon pruža. Složio se da postoji upisno područje , ali je po njegovom 

mišljenju isto podložno promjenama i to na način da roditelji potpišu jednu izjavu kojom će 

iskazati svoju suglasnost da njihovo dijete pohađa školu u Novigradu. To omogućava 

pedagoški standard, kao i odredbe Zakona o obrazovanju na jeziku i pismu nacionalnih 

manjina. Ponovio je kako postupa sukladno zakonu, za razliku od pojedinaca u vijećnici koji 

se, po svemu sudeći, ne pridržavaju ni pravilnika ni zakona. Naglasio je kako u ovoj 

problematici zastupa interese škole koju predstavlja. 

  

 Nadia Štifanić Dobrilović, ponovila je kako je citirala dokument nadležnog 

Ministarstva, koji je gospodinu Zennaru, kao ravnatelju škole, poznat, naglasivši činjenicu da 

je on između ostalog i vijećnik u Gradskom vijeću Grada Poreča-Parenzo. Budući da je Grad 

Poreč-Parenzo osnivač svih osnovnih škola na svom području, borit će se za svakog učenika 

sa svog područja. Naglasila je kako iznimaka uzrokovanih različitim obiteljskim situacijama 

može uvijek biti, pri čemu se izlazi u susret zahtjevima roditelja. 

 

 12. Manuela Janko postavila je jedno pitanje i dala jednu inicijativu: 

 

Pitanje: " Građane MO Veli Maj zanima razlog postavljanja građevinskih kontejnera i 

njihova svrha u naselju Materada prije samog početka turističke sezone?" 

 

Inicijativa: " U izradi je elaborat za idealno rješenje prometnice u Malom Maju koja bi 

adekvatno omogućila i prilagodila prometovanje kroz samo mjesto, te prije svega djeci 

osigurala siguran pristup autobusnom stajalištu. Predlažem da se u elaborat doda izrada 

nogostupa koji bi povezao Mali Maj i Materadu a samim time omogućio sigurnu pješačku 

komunikaciju u samom mjestu." 

 

 Milan Laković, odgovarajući na prvo pitanje rekao je da KP "Usluga Poreč" u svojoj 

ponudi usluga ima i iznajmljivanje  i  isporuku kontejnera na tražena mjesta pa tako i mjesta 

gdje postavljanje zatraže i građani. Na takav se način kvalitetno zbrinjava taj otpad, a s druge 

strane se oprihoduju i određena sredstva. Ta je djelatnost opravdana i korisna dok god su 

radovi terminski dozvoljeni sukladno gradskim odlukama. 

 

 Predsjedavajući je predložio da se inicijativa vijećnice vezano za prometnicu u Malom 

maju uputi Upravnom odjelu za komunalni sustav.  

 

  (inicijativa je upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav , dopisom KLASA: 

011-01/15-01/39, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 
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 Predsjedavajući je konstatirao kako je vrijeme predviđeno za vijećnički sat isteklo, te 

je pozvao vijećnike da, ukoliko nisu uspjeli postaviti svoja pitanja, ista predaju u pisanom 

obliku, kako bi bila upućena nadležnim službama na očitovanje. 

 

 

Vijećničke inicijative i pitanja Maurizia Zennara uručena predsjedniku vijeća: 

 

"1. Prijedlog građana: 

 Uslijed saznanja građana da bi radovi na rekonstrukciji gradske rive, u predjelu od 

hotela Palazzo do Lučke uprave, mogli započeti u pred uskrsnom razdoblju i odužiti se do 

prvosvibanjskih praznika, molimo nadležno gradsko tijelo da građevinske zahvate na 

spomenutoj lokaciji predvidi i organizira u postsezonskom turističkom terminu." 

  

 (Inicijativa vijećnika upućena je Upravnom odjelu za komunalni sustav dopisom 

KLASA: 011-01/15-01/35, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

"2. Prijedlog mladih građana: 

Kada smo ispunili muzičku želju gradonačelniku i za doček Nove Godine podmirili 

troškove nastupa Severine, tražimo da nam se vrati POREČ 24 SATA na način da se fešta 

(manifestacija) organizira sredinom mjeseca kolovoza." 
 

 (Inicijativa vijećnika upućena je Gradonačelniku dopisom KLASA: 011-01/15-01/36, 

URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

"3. Pitanje građana: 

U zadnje vrijeme građani nalaze u poštanskim sandučićima letak naslovljen 

PRORAČUN U MALOM ZA 2015. GODINU. Pošto na letku nema osnovnih informacija, 

građane zanima: koja tvrtka štampa letak, u koliko je primjeraka letak štampan, koliko 

građane košta primjerak letka i iz koje proračunske stavke je pokriven trošak štampanja 

letka?" 

 

 (Pitanje vijećnika upućeno je Upravnom odjelu za proračun i gospodarstvo  dopisom 

KLASA: 011-01/15-01/37, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 

 

Vijećnička pitanja Vladimira Sladonje uručena predsjedniku vijeća: 

 

"1. KONTROLA IZVOĐENJA RADOVA ZA KOJE SE  

NE IZDAJE GRAĐEVINSKA DOZVOLA 

Pitanje: 

 Zanima me kako se provodi kontrola izvođenja radova prema novom Zakonu o 

građevnoj inspekciji i Zakonu o građenju?  

Obrazloženje: 

 Naime, prema tom zakonu gradski redari nadziru izvođenja svih radova za koje se ne 

izdaje građevinska dozvola, odnosno imaju pravo i obvezu pristupiti na svako gradilište, te 

ako uoči nezakonitosti u vezi s kojima nije ovlašten postupati, odnosno u vezi s kojima je 

nadležno postupati drugo tijelo vlasti – obvezan je o tome odmah obavijestiti nadležno tijelo, 

odnosno građevinsku inspekciju. " 
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 (Pitanje vijećnika upućeno je Upravnom odjelu za komunalni sustav  dopisom 

KLASA: 011-01/15-01/40, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

 "2. ZAHTJEV HRVATSKIH ŠUMA (poslovna zonas Buići) 

Pitanje: 

 Zanima me šta je napravljeno povodom zahtjeva Hrvatskih šuma za isplatom zemljišta 

u poslovnoj zoni Buići?" 

 

 (Pitanje vijećnika upućeno je Upravnom odjelu za upravljanje gradskom imovinom  

dopisom KLASA: 011-01/15-01/41, URBROJ: 2167/01-07-15-1). 

 

■ 

  

Predsjedavajući je odredio pauzu u trajanju od deset minuta. 

 

■ 

 

 

TOČKA 3. 

Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje srpanj-prosinac 2014. godine 

  

 Gradonačelnik Edi Štifanić je prezentirao je Izvješće o svom radu za razdoblje 

srpanj-prosinac 2014. godine, a sve u skladu s dostavljenim materijalom. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po prezentiranom Izvješću. 

 

 Snježanu Mekota, konstatirala je kako se svake godine se osvrće na one dvije stranice 

izvještaja koje napiše Gradonačelnik, a da će ovaj put na izvješća pročelnika, koja ocjenjuje 

zanimljivijim i preglednijim nego što su bila do sada. Nisu dobivene samo prepisane tablice iz 

proračuna, koje nije nikad ni čitala, ali su joj ovaj put ti podaci bili zanimljivi. Predložila je da 

bi za ubuduće možda bilo dobro da pročelnici daju i svoje primjedbe o teškoćama na koje 

nailaze i neke prijedloge rješenja, što pročitala samo u izviješću jednog odjela. 

 S obzirom na strukturu i popunjenost radnih mjesta, misli da je došlo vrijeme za 

reorganizaciju gradske uprave.  Prošlo je dosta vremena od zadnje sistematizacije, a živi se u 

vremenu novih tehnologija, brzih promjena, okrupnjivanja lokalnih jedinica, raznih 

mogućnosti financiranja iz fondova EU i državnih ministarstava, pa tome treba prilagoditi 

radna mjesta. To je osjetljiv posao, ali što se prije odradi, prije će se vidjeti rezultati. 

 Što se tiče planiranih projekata, bilo bi dobro da se vijećnike malo detaljnije o tome 

informira. U izvješću se nalaze projekti o kojima je i sama godinama govorila: Peškera, javni 

prijevoz, Marafor itd., i sigurno sve zanima što se planira, kako će se financirati i u kojoj su 

fazi ti projekti. Bilo bi dobro da tu informaciju čuju i građani s obzirom na njihova česta 

pitanja građana na tu temu. 

 Pogledala sam malo tablicu aktivnosti komunalnih redara, što joj je, priznaje, bolna 

točka. Svi prolazimo gradom i znamo kako u sezoni niču priručne table i stolići na sve strane. 

Razmišljajući matematički, četvero zaposlenih x 182 sata mjesečno x 6 mjeseci iznosi ukupno 

4.368 sati. Uklonjeno reklamnih tabli - 0; uklonjeno suncobrana, stolića, stalaka - 2. 

Zbrojivši sve radnje iz tablice, došla je do broja 612, ili 153 predmeta po djelatniku, ili jedan 

predmet u 7 radnih sati. Naravno, da sve nije tako jednostavno i da između toga ima i nešto 

dodatne papirologije, ali joj se ipak čini da bi se moglo bolje i da bi rezultati trebali biti bolji. 
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 Rodoljub Kosić, primijetio je kako ni ovaj puta, bez obzira na dosadašnje primjedbe, 

nisu izrađena uniformirana izvješća po upravnim odjelima. Kako se predmetno izvješće 

odnosi na period srpanj-prosinac 2014. godine, nije mu u prvom trenutku, slušajući izlaganje 

Gradonačelnika, bilo jasno da li je na pravoj točci dnevnog reda, budući da je govorio o 

temam koje će tek biti. Bolje bi bilo da se to odradilo na konferenciji za tisak nego na ovoj 

točci, jer te informacije nisu tema predmetnog izvješća. Osvrnuo se na uvodnu riječ 

Gradonačelnika u prvom dijelu izvješća u kojem su navedeni realizirani investicijski objekti, 

ocijenivši kako bi bilo poželjno da je u privitku izvješća dostavljena i pisana prezentacija koju 

je gradonačelnik iznio tijekom uvodnog izlaganja. Zamolio je predsjednika Vijeća da se ta 

prezentacija dostavi vijećnicima naknadno. Naglasio je kako je već prilikom prethodnog 

polugodišnjeg izvješća rekao, iako nije ušlo u zapisnik, da bi, s obzirom na velike 

investicijske zahvate, dobro bilo da se vijećnike izvijesti kako su zatvorene financijske 

konstrukcije, jer treba priznati da se jedan dio sredstava osiguravao kroz proračun Grada, a 

drugi kroz državne institucije (Hrvatske ceste, Hrvatske vode, Fond za energetsku 

učinkovitost).  

Nadalje, osvrnuo se na dio izvješća Ureda Grada, na konstataciju kako je "...potrebno popuniti 

upražnjena radna mjesta sukladno Planu prijema u službu za 2015. godinu, jer će inače doći 

u pitanje redovno obavljanje poslova u Uredu Grada prema standardima." Prema prikazanoj 

sistematizaciji vidljivo je da je u tom odjelu sistematizirano 27 radnih mjesta, dok je 

popunjeno samo 11 radnih mjesta. To je zaista u skladu sa mjerama štednje, ali smatra kako u 

situaciji kada ima sve više posla ne bi trebalo štedjeti na ljudima koji stvaraju programe i 

omogućavaju uspješno kandidiranje za razna sufinanciranja. Činjenica je da će sve manje 

sredstava biti direktno iz proračuna, a sve više sredstava koja je moguće povlačiti iz fondova, 

pa bi u tom cilju trebalo formirati kvalitetne timove koji će to moći odraditi. Ako se ovako 

nastavi sa štednjom u zapošljavanju, doći će u pitanje redovno izvršavanje poslova i sve veće 

oslanjanje na vanjske suradnike, a tu bi intenciju trebalo svakako otkloniti. Što se tiče dijela 

izvješća kojim su obuhvaćeni poslovi Gradskog vijeća, primijetio je da se prema prikazanim 

podacima sjednice Vijeća vrlo rijetko sazivaju. Sugerirao je da se ne ponovi prošlogodišnji 

način grupnog predlaganja izvještaja gradskih trgovačkih društava i ustanova na jednoj 

sjednici, čime je onemogućena kvalitetna rasprava, već da se izvješća podijele na dvije ili tri 

sjednice što bi vijećnicima omogućilo kvalitetniji doprinos u razmatranju istih.  

Što se tiče društvenih djelatnosti, smatra da sagledavanje realnog stanja nije moguće ukoliko 

se prezentirane informacije ne poprate s financijskim pokazateljima. 

Vezano za komunalni sustav, zamolio je da mu se detaljnije pojasne podaci o investicijama 

koji su prezentirani u tabelarnom prikazu na str. 9. (sanacija odlagališta, rekonstrukcija 

prometnice Žatika- Košambra, zaobilaznica - južni krak i dr.), budući da nije konkretno 

vidljivo na što se ti podaci odnose. 

Uputio je pohvale Upravnom odjelu za prostorno uređenje i gradnju za učinjene velike 

iskorake po pitanju legalizacije. Sugerirao je da se prikupljena sredstva kroz legalizaciju, zbog 

dodatnog opterećenja postojeće infrastrukture, podijele po mjesnim odborima. To znači, tamo 

gdje je došlo do probijanja prostorno planske dokumentacije i gdje su se kroz legalizaciju 

prikupila značajna sredstva, većinu tih sredstava bi trebalo uložiti upravo na poboljšanje 

stanja izgradnje infrastrukture na tim područjima gdje su ta sredstva i ostvarena. Ukoliko se ta 

sredstva utope u Proračun, što je za sada dobro, pitanje je kakva će situacija nastati za godinu-

dvije kada će svi predmeti legalizacije biti odrađeni i kada tih prihoda više neće biti?  

 

 Stevo Žufić je konstatirao kako je kroz prezentirano izvješće prikazano puno 

optimizma i pozitivnih momenata, naglasivši kako bi trebali biti realni, spremni čuti i 

proanalizirati  one podatke koji nisu toliko dobri i pozitivni. Naime, osobno smatra kako 

društvena i gospodarska situacija nije tako sjajna kako je prikazano u izvješću i kroz 

prezentaciju gradonačelnika. Jedno od velikih i značajnih pitanja je poslovanje malog 
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poduzetništva, za koje je, kroz analizu podataka FINE, vidljivo da je za 2013. godinu na 

području Grada Poreča ostvarilo gubitak od oko 50 miliona kuna, za razliku od velikih 

poduzeća koja su ostvarila dobit od 160 miliona kuna, a što ukazuje na dosta nepovoljnu 

situaciju u malom poduzetništvu. Još jedan podatak koji govori da Poreč nije u tako dobroj 

gospodarskoj i razvojnoj situaciji je podatak iz Strategije gospodarskog razvoja, iz analize 

čimbenika gospodarskog razvoja, koji je materijal izradio Fakultet za ekonomiju i turizam iz 

Pule. U tom je materijalu prikazan rast bruto domaćeg proizvoda na području Grada Poreča, 

prema kojem je vidljivo da je 2007. godine bruto domaći proizvod bio 20.000 EUR-a po glavi 

stanovnika, a da je 2013. godine pao za cijelu 1/5, odnosno na 15.800 EUR-a po glavi 

stanovnika.  Taj podatak zabrinjava, drugačiji je od situacije prikazane u izvještaju i gori je od 

podataka koji se odnose na područje cijele Hrvatske, što potvrđuje činjenicu da gospodarstvo i 

razvoj Grada Poreča rapidno padaju. Isto tako se zbog neraščišćenosti podataka dolazi do 

krivih informacija. Primijetio je da je tijekom uvodnog izlaganja i sam Gradonačelnik, na neki 

način, izrazio čuđenje na podatak o porastu zaposlenosti u periodu od 2007. - 2013. godine, 

što statistički zaista stoji, ali realno nije tako. Poznato je da se podaci vode po poduzećima, pa 

tako npr. kada se Valamar Riviera objedinila u jedno poduzeće sa svim dijelovima koji 

pripadaju tom poduzeću (iz Poreča, Krka idr.) prikazuje podatke koji se vode pod statistiku 

zaposlenih i bruto domaćeg proizvoda Grada Poreča. Takva slična situacija je i kod Plave 

lagune, kao i kod nekih drugih poduzeća. To znači da raspolažemo podacima koji nas mogu 

zavarati, jer ne može biti logično da bruto domaći proizvod pada, da malo gospodarstvo ima  

ozbiljnih problema u poslovanju, a da s druge dobivamo podatke o rastu zaposlenosti. 

Nelogičnost se uočava i pri usporedbi toga sa ukupnim poslovanjem, gdje se osjeća stagnacija 

i pad. Nadalje, spominju se neki projekti u pripremi, od kojih će većina biti oslonjena na 

sredstva iz europskih fondova, međutim, ukoliko se ne određeni koraci te projekte neće biti 

moguće kandiditari. Naime, na Mjeru 7. programa ruralnog razvoja moći će se prijavljivati 

samo projekti koji su u skladu sa Strategijom razvoja, koju Grad Poreč još uvijek nema. Iz tog 

razloga ponovno daje inicijativu za konačno donošenje Strategije razvoja i to ne samo 

gospodarstva, već ukupnog razvoja. Osvrnuvši se na projekt Poduzetničkog inkubatora u 

Žbandaju čija je realizacija pri kraju, ocijenio je da je to premalo ulaganja u malo 

gospodarstvo  i zapošljavanje mladih, pa je u tom cilju ponovio već ranije danu inicijativu u 

funkciju dvaju neiskorištenih prostora i to prostora bivšeg Štaba teritorijalne obrane i prostora 

bivših ureda Narodne obrane, koji su već godinama prazni i neiskorišteni. Ti se prostori mogu 

uz mala sredstva aktivirati kao poduzetnički inkubatori, gdje bi mladi mogli započeti svoje 

gospodarske aktivnosti. Takvih je inkubatora potrebno što više upravo zbog postojeće loše 

situacije vezane za zapošljavanje mladih. 

Na kraju svog izlaganja osvrnuo se na dio izvješća u kojem je navedeno da je nakon nekoliko 

godina proračun likvidan, što potvrđuje njihove dosadašnje tvrdnje o nelikvidnosti Proračuna, 

iako se tu činjenicu uporno odbijalo priznati. Bez obzira na to, naglasio je kako vijećnici NL 

Rodoljuba Kosića svakako pozdravljaju trenutnu likvidnost Proračuna i nadaju se da će takav 

i ostati. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je 

stavio na glasovanje zaključak o prihvaćanju prezentiranog Izvješća, nakon čega je utvrdio da 

je, sa 13 glasova ZA i 1 glasa PROTIVi 2 SUZDRŽANA glasa, donijet sljedeći 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o radu Gradonačelnika Grada Poreča - Parenzo za razdoblje 

srpanj - prosinac 2014. godine.  
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 (Zaključak je priložen zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/31, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 4. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na  

Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Umjetničke škole Poreč 

 

 

Vesna Kordić iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Umjetničke škole Poreč, a sve u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta 

 

O D L U K A  

o davanju prethodne suglasnosti na  

Prijedlog Izmjena i dopuna Statuta Umjetničke škole Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/21, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 5. 

Odluka o davanju prethodne suglasnosti na Sporazum o razdruživanju između Pučkog 

otvorenog učilišta Poreč i Umjetničke škole Poreč 

 

 Vesna Kordić iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o davanju prethodne 

suglasnosti na Sporazum o razdruživanju između Pučkog otvorenog učilišta Poreč i 

Umjetničke škole Poreč, a sve u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta 

 

O D L U K A  

o davanju prethodne suglasnosti na Sporazum o razdruživanju između Pučkog otvorenog 

učilišta Poreč i Umjetničke škole Poreč 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/22, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  
 

 

TOČKA 6. 

Odluka o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja 

 decentraliziranih  funkcija osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2015. godini 
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 Vesna Kordić iznijela je obrazloženje uz prijedlog Odluke o kriterijima, mjerilima i 

načinu financiranja decentraliziranih  funkcija osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 

2015. godini, u skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta 
 

O D L U K A  

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja  

decentraliziranih  funkcija osnovnog školstva Grada Poreča-Parenzo u 2015. godini 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/19, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 7. 

Odluka o kriterijima za financiranje Javne vatrogasne postrojbe  

Centra za zaštitu od požara Poreč u 2015. godini 

 

 Božo Jelavac obrazložio je prijedlog Odluke o kriterijima za financiranje Javne 

vatrogasne postrojbe Centra za zaštitu od požara Poreč u 2015. godini, u skladu s 

dostavljenim materijalom. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o kriterijima za financiranje 

Javne vatrogasne postrojbe Centra za zaštitu od požara Poreč u 2015. godini 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/20, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

 

TOČKA 8. 

Odluka o izmjenama Odluke o plaći i naknadama   

Gradonačelnika i njegovih zamjenika 

 

 Božo Jelavac obrazložio je prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o plaći i naknadama  

Gradonačelnika i njegovih zamjenika , u skladu s dostavljenim materijalom. 

 

Predsjedavajući je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je stavio na 

glasovanje predloženu Odluku, nakon čega je utvrdio da je, sa 15 glasova ZA i 1 

SUZDRŽANIM glasom, donijeta 

 

O D L U K A 

o izmjenama Odluke o plaći i naknadama   

Gradonačelnika i njegovih zamjenika 

  

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/14-01/32, 

URBROJ: 2167/01-07-15-4).  
 

 

TOČKA 9. 

Odluka o izradi Izmjena i dopuna  

Detaljnog plana uređenja „Staro nogometno igralište“ u Poreču 

 

 

Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o izradi Izmjena i dopuna DPU "Staro 

nogometno igralište" u Poreču, u skladu s dostavljenim materijalom. 

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Rodoljub Kosić, zamolio je da mu se pojasni da li je riješen problem koji je postojao 

sa vlasnikom na području na kojem se predviđa parkiralište i da li je definirano da tu može 

biti samo parkiralište? Osim toga, zanimalo ga je da li se razmišljalo kako riješiti parkirna 

mjesta za naše sugrađane iz starogradske jezgre. Činjenica je da je Gradsko vijeće donijelo 

odluku da se parkiralište Žatika daje u koncesiju za potrebe turizma, ali, s obzirom da u 

starogradskoj jezgri ima još smještajnih kapaciteta, bilo bi logično da se za sav turizam 

osmisli neka druga parkirna destinacija. Na taj bi se način dobilo nova parkirna mjesta. Ako 

se sagledaju podaci oko broja parkirnih mjesta i prava po Pravilniku koji definira tu materiju, 

uočavaju se velike razlike, što znači da bi za prilično veliki broj građana trebalo osigurati 

ravnopravan položaj po pitanju parkirnih mjesta. S obzirom da je pročelnik tijekom uvodnog 

izlaganja govorio o minimalno jednoj etaži parkirališta, zanimalo ga je da li postoji 

mogućnost nekog boljeg rješenja, kojim bi se građanima osiguralo parkiranje, kako se ne bi 

radila diskriminacija među onima koji mjesto dobiju po Pravilniku i onima koji po Pravilniku 

imaju pravo, a nemaju mjesta? 

 

Hrvatin Damir, je vezano za parkiralište na lokaciji bivšeg silosa, naglasio da je ona 

planski predviđena kao parkiralište. Poznato je da je postojalo određeno rješavanje imovinsko 

pravnih odnosa između vlasnika i Grada Poreča, ali nema informaciju na koji je način taj spor 

riješen. Ovo je procedura kojom se otvara postupak izrade izmjena i dopuna Plana. Građani 

vlasnici nekretnina moći će se, nakon donošenja Odluke, javiti sa svojim inicijativama u roku 

koji će za to biti određen. Može se razmišljati i vidjeti da li postoji neko rješenje koje će, na 

neki način, pomiriti i moguće parkiranje i eventualnu izgradnju. Problematika parkinga za 

građane iz centra grada je malo širi problem nego što je pitanje predmetnog prostora. 

Osmišljavanjem minimuma parkirališta na tom prostoru ne znači da ne može biti više etaža. 

Postojala su i neka rješenja da se kod rekonstrukcije autobusnog kolodvora i prenamjene tog 

prostora, predvidi i na tom prostoru podzemna etaža za garažu, tako da se i tu može biti veći 

dio prostora za takvu namjenu. S aspekta svoje struke, rekao je kako parkiranje vozila nije 

statika već dinamika, tako da privlačenje veće količine automobila na jednom, relativno 

uskom prostoru nije dobro rješenje. 
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Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, predsjedavajući je 

stavio na glasovanje predloženu Odluku, nakon čega je utvrdio da je, sa 14 glasova ZA i 2 

SUZDRŽANA glasa, donijeta 

 

O D L U K A  

 

o  izradi Izmjena i dopuna  

   DPU "Staro nogometno igralište" u Poreču  

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/26, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

 

TOČKA 10. 

Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja 

 stambenog naselja Bolnica 

 

 

Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o UPU stambenog naselja Bolnica, u 

skladu s dostavljenim materijalom. 

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg, jednoglasno je donijeta 

 

 

O D L U K A 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja 

 stambenog naselja Bolnica 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/24, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

 

TOČKA 11. 

Odluka o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Kukci 

 

Damir Hrvatin, prezentirao je prijedlog Odluke o UPU dijela naselja Kukci, u skladu 

s dostavljenim materijalom. Posebno je skrenuo pozornost na dva elementa koja su zanimljiva 

vezano za problematiku predmetnog Plana. Prvo je to da su se tu građani (50-tak vlasnika 

zemljišta) sami organizirali i uputili inicijativu prema MO Nova Vas te je slijedom toga došlo 

do izrade ovog Plana kojeg je ta grupa građana sama i financirala na potpuno transparentan 

način, tako da isti ne tereti Gradski proračun. Područje obuhvata Plana neizgrađeni je dio 

građevinskog područja naselja Kukci, veličine cca 10 hektara, koje se nalazi na zapadnom 

dijelu naselja, prema naseljima St.Vodopija i Bašarinka. Za navedeni neizgrađeni dio naselja 

propisana je, sukladno Zakonu i prostornom planu šireg područja, obveza izrade urbanističkog 

plana uređenja. 
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Napomenuo je kako mu je u pauzi sjednice postavljeno pitanje zbog čega se ne rade 

cijeli Kukci, pa pojašnjava kako je sav preostali dio naselja je zapravo izgrađeno građevinsko 

područje sa, nažalost, vrlo lošim prometnim sustavom, te je kao takvo nepopravljivo.  

Iz tog je razloga, jedan od bitnih elemenata u izradi ovog Plana definirana mogućnost 

izgradnje jednog novog raskrižja na cesti Poreč-Kukci, gdje bi se formirao jedan novi ulaz i 

novi sustav prometnica koji bi s jedne strane regulirao izgradnju u novom području i s druge 

strane pomogao cijelom naselju u dobivanju jednog kvalitetnijeg prometnog sustava. 

Izradom i donošenjem Plana omogućit će se, izgradnja građevina prvenstveno 

stambene, poslovne i javne namjene kompatibilne potrebama naselja, te uređenje prostora 

sukladno odredbama Prostornog plana uređenja Grada Poreča.  

Što se tiče same procedure, proveden je cjelokupni postupak izrade i donošenja Plana 

uključujući javnu raspravu, nakon koje su rađene neke korekcije prometnog sustava koje su 

utjecale na vlasničke odnose, tako da je provedena ponovna rasprava. 

Nakon upućivanja materijala vijećnicima, usporedbom teksta utvrđen je jedan previd, 

pa je Upravni odjel predložio Gradonačelniku da se tekst dopuni, a radi se o tome da se i za 

stambeno izgradnju ali za novoplanirane građevine, definira udaljenost građevinskog pravca 

na 7m umjesto na 5m kako je to za sve ostale objekte. Ovaj je prijedlog za korekciju 

dostavljen članovima Gradskog vijeća u obliku amandmana Gradonačelnika, te kao takav 

automatski postaje sastavni dio prijedloga Plana, pa se predlaže vijećnicima da se kompletan 

tekst predmetne Odluke prihvati u predloženom obliku. 

 

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Daniel Šaškin, s obzirom na uvođenje udaljenosti izgradnje na 7m od kolnika, zanima 

ga kolika je veličina minimalne parcele i da li su na tom području već formirane neke parcele? 

Da li će ljudi moći graditi i hoće li se isplatiti kupnja? 

 

Damir Hrvatin, je odgovorio kako dodatno predložena udaljenost građevinskog 

pravca na nikakav način ne utječe na veličinu parcele, jer su veličine parcela točno definirane 

za svaku izgradnju. Udaljenost građevinskog pravca od 7m je u ovom Planu izjednačena i 

iznosi isto kao u svim ostalim planovima Grada Poreča.  Kroz nove planove se građevinski 

pravac uvijek planira na udaljenosti od 7m. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

 

O D L U K A 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Kukci  

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/23, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2).  

 

 

TOČKA 12. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa gradnje  

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. godinu 

 

Marino Poropat, iznio je obrazloženje je prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o 

izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2014. godinu, u 

skladu s dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 
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Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Stevo Žufić, konstatirao je kako je u prezentiranom materijalu, kao i u izvješću 

Gradonačelnika, rečeno kako je puno učinjeno oko cestovne i druge infrastrukture, pa je 

vezano za tu temu ukazao na jedan problem koji je svima poznat, a to je izuzetno loše stanje 

ceste koja vodi od Poreča prema Kašteliru i Vižinadi. Ta cesta spada u tri jedinice lokalne 

samouprave i jedna je od najlošijih cesta u Istri. Kako se ipak radi o jednoj o pristupnih cesta 

prema poreču, dobro bi bilo da Grad sa svojim utjecajem podrži iznalaženje modusa njezine 

rekonstrukcije. Apsurdno je da za jednu takvu cestu, koja je u toliko lošem stanju da se po 

njoj jedva vozi, koja povezuje tri jedinice lokalne samouprave i glavna je pristupna cesta, 

nitko od nadležnih ne poduzima mjere. S jedne strane se rade lijepi, kvalitetni i možda ne 

najnužniji infrastrukturni objekti, dok samo malo dalje imamo cestu koja je svojim stanjem 

vrlo loš imidž Grada Poreča kao i općina koje povezuje. Predložio je da se o tome razmisli i 

unese u sljedeće planove, te da se utječe na nadležne (ŽUC i HC) kako bi se pokrenuo proces 

zaista nužne rekonstrukcije te prometnice. 

 

 Snježana Mekota, rekla je kako neće analizirati pojedine stavke, nego će samo dati 

primjedbu na obrazloženje. Kada je vidjela da je izvršenje programa 56%, potražila je u 

obrazloženju razloge podbačaja plana, ali ih nije našla. Smatra da je, osim standardno 

navedenih činjenica, potrebno objasniti neka veća odstupanja od plana, kako bi se vijećnicima 

olakšalo razumijevanje i eventualna diskusija. Zamolila je da se o tome ubuduće vodi računa. 

 

Rodoljub Kosić, zamolio je za pojašnjenje u odnosu na neka odstupanja koja je 

primijetio u tabeli u čl.1., gdje je  za stavku "rekonstrukcija cesta, nogostupa i putova" u I. 

Planu bilo predviđeno 18.910.000,00 kuna, a u rebalansu se išlo na povećanje i to na 

25.904.000,00 kuna. Ta je stavka realizirana sa 39% u odnosu na rebalans. Zatim, kod 

"oborinske kanalizacija" plan je izvršen samo sa 18%, a "projektna dokumentacija" samo za 

10%. 

Nadalje u čl.3. u točci 2.6. "prometnica za UPOV Poreč-jug i Poreč-sjever" nije bila 

planirana u Programu za 2014., ali je zato uvrštena u rebalans sa iznosom od 888.000,00 

kuna. Ta je prometnica, koliko se on sjeća, u planu Europskog projekta kao pristupna cesta za 

uređaje, pa moli za pojašnjenje. Za ostale stavke gdje nije bilo realizacije, jasno mu je da će 

iste biti prikazane za 2015, godinu. 

Zatim, u čl.4. u točci 3.7. "izgradnja javnog WC-a" od planiranih 400.000,00 kuna 

realizirano je 68.000,00 kuna, pa je zamolio za pojašnjenje o kojem je objektu riječ. 

U čl. 6. u točci 5.1. "sanacija odlagališta komunalnog otpada Košambra" vidi se da je 

planom bilo predviđeno2.230.000,00 kuna, a u rebalansu 3. 650.000,00 kn sa relativno 

visokim postotkom realizacije, pa je zamolio za pojašnjenje s obzirom da mu se čini da je 

realizacija tog odlagališta odavno završena. 

Osvrnuo se na statistiku po mjesnim odborima, ocijenivši pozitivnim to što su uspjeli 

povući i uložiti navedena sredstva, iako se radi o malim iznosima. 

 

Pročelnik Marino Poropat potvrdio je da je postotak realiziranih programa relativno 

mali, a najveći razlog tome je to što, u trenutku kandidiranja pojedinog projekta prema 

fondovima ili na neki drugi oblik sufinanciranja, u proračunu moraju biti predviđena sredstva, 

a da nitko ne garantira da će se projekti do kraja godine uspjeti realizirati, odnosno da će se ti 

novci vratiti u proračun, a iznosi koji nedostaju biti će u prvom ili drugom mjesecu 2015. 

godine. 

Vezano za izgradnju javnog WC-a, radi se o objektu-skladištu kod izvlačilišta za čamce i 

izradi projektne i druge dokumentacije potrebne za realizaciju tog objekta.  
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Što se tiče prometnice za UPOV Poreč-jug i Poreč-sjever, ista je bila nužna zbog 

funkcioniranja Aquaparka i rješavanja drugih imovinsko-pravnih pitanja i projektne 

dokumentacije. 

Vezano za sanaciju odlagališta komunalnog otpada Košambra, navedena financijska sredstva 

su uložena u sanaciju tog odlagališta, ali trenutno ne raspolaže točnim podatkom kada je to 

realizirano, budući da je nedavno došao na poziciju pročelnika Upravnog odjela za komunalni 

sustav.  

 

Dean Pauletić, informirao je vijećnike da je natječaj za rekonstrukciju ceste Gedići-

Kaštelir već raspisan , te da se uskoro očekuje početak izvođenja radova. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi više nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg,  jednoglasno je donijeta  

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2014. godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/30, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

Točka 13. 

Odluka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja 

komunalne infrastrukture za 2014. godinu 

 

Marino Poropat, iznio je obrazloženje je prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o 

izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. godinu, u skladu s 

dostavljenim materijalom koji je priložen ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

  

Predsjednik Vijeća je otvorio raspravu po predloženoj Odluci. 

 

Budući da se u otvorenoj raspravi nitko nije javio za riječ, na prijedlog 

predsjedavajućeg, jednoglasno je donijeta 

 

O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture za 2014. 

godinu 

 

 (Odluka je priložena zapisniku i sastavni je dio priloga - KLASA: 011-01/15-01/29, 

URBROJ: 2167/01-07-15-2). 

 

-.- 

 

 Prije nastavka rada i prelaska na točku 14. koja je naknadno uvrštena u prijedlog 

dnevnog reda a materijal je tek dana dostavljen vijećnicima, predsjedavajući Adriano Jakus je 

predložio da se sjednica nastavi jednog od sljedećih dana, po dogovoru, kako bi vijećnici 

imali mogućnost razmatranja dostavljenog materijala, te je pozvao vijećnike da se izjasne o 

nastavku sjednice danas ili o određivanju drugog termina. 

 Budući da su se vijećnici jednoglasno izjasnili za nastavak sjednice, predsjedavajući je 

pozvao Gradonačelnika da  

Točka 14. 
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Odluka o skraćenom postupku za prestanak udruge Lokalna akcijska grupa Poreštine i 

Odluka o pristupanju Grada Poreča-Parenzo Lokalnoj akcijskoj grupi Središnja Istra 

 

 Gradonačelnik Edi Štifanić,  

 

  ___.___ 

 

 

 Budući da je dnevni red iscrpljen, Predsjednik Gradskog vijeća zahvalio se 

vijećnicima Gradskog vijeća na odazivu i sudjelovanju u radu. 

 

 Sjednica je zaključena u 20,45 sati. 

 

 

Zapisnik vodila                                                                     Predsjednik Gradskog vijeća 

Anita Radešić                             Adriano Jakus 

 


